
Vikellyskomitean kokous 
 
TEAMS / 31.8.2022/ Sihteerinä Anna Kivistö 

 
Paikalla  

- Oona Pekkala (pj) 
- Anna Kivistö (sihteeri) 
- Heta Vihro 
- Mervi Elg 
- Tytti Nikunen 
- Jessica Tammisto 
- Vuokko Toivanen 
- Emma Pakkanen 

 
1. Päättynyt kilpailukausi, palaute ja kehitysideat ensi vuodelle 

Kisakausi kokonaisuudessaan riittävä, pieniä kisoja kaivataan lisää: mahdollisia b-/aluetason 
kilpailujärjestäjiä jo kartoitettu ensi kaudelle, kyselyllä (Heta) kartoitetaan lisää ja tiedotetaan 
mahdollisuuksista auttaa ja opastaa järjestelyissä 

⁃ Mihin SM-kisat ensi vuonna? VCF, Oulu, Ypäjä? 

⁃ Kokonaan sähköisistä kilpailulomakkeista esitetty toiveita, käytännön ongelmat tekevät lähes 
mahdottomaksi: tuomareiden allekirjoitukset, pisteiden jälkikäteen tarkistaminen esim. lyönti-
/laskuvirheiden varalta käytännössä mahdotonta, kommentit jäävät vielä vähäisemmäksi, sihteereillä 
jo nyt käsin kirjoittaessa kiire ja paljon hommaa 

⁃ Kilpailujärjestäjille selkeät ohjeet, madaltaisi uusien järjestäjien kynnystä (käytännön ohjeita, 
kauden rakenteesta ohjetta uusille) 

⁃ Olisiko kauden pidentäminen mahdollista, mahtuisi enemmän kisoja? Alkukauteen lämmin 
maneesi, SM-kisat mahdollisesti vasta syyskuussa? 

⁃ Palkintojenjaon tiivistäminen: sijoittuneet mainitaan ja palkitaan edessä, muut saavat 
osallistumisruusukkeen palkintojenjaon lopussa/jälkeen  
 

2. CVI Finland 2023 

⁃ Mahdollinen ajankohta kesäkuun toinen viikonloppu 

⁃ Muutama suurempi sponsori kaivataan, jotta kilpailun järjestäminen on mahdollista 

⁃ Ennen FEI-kalenteriin laittoa täytyy rahoituksen olla jo jotenkin varmalla pohjalla 
 

3. Budjetti 

⁃ Pysyy suunnilleen samana kuin tänäkin vuonna 
 

4. Hevosen vastuuhenkilö -kysymys 

⁃ Säännöissä vikeltäjä on tällä hetkellä ensisijaisena vastuuhenkilönä, tulisiko vastuuhenkilöksi 
nimetä mieluummin juoksuttaja? 



⁃ Tämänhetkinen sääntö noudattaa FEIn sääntöjä, mutta käytännössä olisi järkevämpää, että 
juoksuttaja on ensisijaisesti vastuussa 

⁃ Syynä mm. lainavikeltäjät, joukkueet, lukuisat vikeltäjät samalla hevosella ylipäätään, hyvin 
nuoret vikeltäjät: näissä kaikissa tapauksissa juoksuttaja pysyy aina samana ja on enemmän 
”vastuussa” kuin yksittäinen vikeltäjä 
 
FEI tuomariseminaari Roomassa lokakuussa 

⁃ Maiju halukas lähtemään, pystyykö liitto tukemaan 
 


